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Protokoll  Styrelsemöte No 13  
2024-11-18 via Teams, kl. 19.00-21.00  

 
Närvarande:    

Vice ordförande Madelene Törnlund    

Sekreterare Anneli Löf    

Kassör Maria Wägner    

Ledamot Therese Flodin  

Ledamot Marianne Nordahl 

Suppleant Anna Fogelström    

Suppleant Anette Sjögren    

 

Frånvarande:    

Ordförande Marita Hernvall    

Ledamot Louise Skoog    

 
§ 1. Mötets öppnande  

Mötesordförande Madelene öppnade mötet.  

 

§ 2. Val av protokollförare och justerare  

Anneli valdes till protokollförare och Maria 

 till justerare.   

 

§ 3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll justerat och lagt till handlingarna.   

 

§ 5. Inkommande post/utgående post    

Inkommen motion behandlades.  

 

§ 6. Ekonomi / antal medlemmar  

79 297 kr / 141 medlemmar  

Per capsulam beslut taget 241114 gällande inköp av material till rasmonter  

600 kr.  
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Styrelsen biföll att betala utbildningsdelen Genetik, 2 000 kronor för medlem, 

Tove Eriksson, som påbörjat Avelsfunktionärutbildning. Tove Eriksson betalar 

själv Uppfödarutbildningen på 2 850 kronor som även den ingår i 

Avelsfunktionärsutbildningen. 

 

Styrelsen biföll att ytterligare en person deltar vid SBK Kongress till en kostnad 

av cirka 2 000 kronor, se §7, nedan. 

 

§ 7.  Info SBK/SKK 

SBK Kongress: 31/1-2/2  

Hilda Björkman deltar båda dagarna, Maria och Marianne deltar varsin dag.   

 

Rapport från SBK Digitala fika:  

Anette deltog 241111, där huvudtemat var redovisning av det ekonomiska 

läget. Det framkom bland annat att ingen upphandling är gjord på systemet för 

SBK Tävling och felaktiga redovisningar av ekonomiska poster har upptäckts. 

Ytterligare information ska delges från SBK. Åtgärder: SBK har dragit in sju 

tjänster, servicen kommer att påverkas. Tidningen Brukshunden ges endast ut 

digitalt. 

Nästa fika 16/12, Annette deltar.   

 

§ 8. Rapporter  

 

Avel o hälsa     Inget att rapportera.      

 

Utställning   Officiell utställning i samarbete med NLDA 

genomfördes 241117.   

 

Tävling    Inget att rapportera.  

    Årets Hund i specialsök har föreslagits och godkänts.    

    

Mentalitet/MH & MT Kommande MH:  

Stehag 5 april, Schäferhundklubben  

Nyåker 4 maj, privat aktör med VHK som arrangör.  

Umeå preliminärt hösten 2025, Schäferhundklubben.   
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Vallning  Summering Temakväll 7/11:  

23 deltagare varav sex betalande.  

 

Rasmonter:  Planering i full gång. Nästa möte 4/12 kl 19.10.  

    Infoblad om vit herdehund till rasmonter sågs över.  

       

Medlemsansvarig  Medlemsantalet sakta men säkert.  

  

§ 9. Hemsida /Facebook övrig medlemsinformation   

Statistik senaste månaden:  

Instagram: 3000 visningar, 555 följare och 234 

interaktioner.   

Facebook: 21 510 visningar  

1600 interaktioner och 376% ökning av räckvidd.  

 

§ 10. Aktiviteter och årshjul   

215 anmälningar till kommande arrangemang ”Den kalibrerade nosen” 28 

november.  

Genomgång av årshjul / aktivitetsplan 2025.   

Drive – frågan bordlades. 

 

§ 11. Årsmöte  

Årsmötesordförande bokad.  

 

§ 12. Övriga frågor   

Frågan har kommit om VHK:s deltagande vid Elmia hundmässa 1-2 mars 2025.  

Styrelsen ser positivt på detta, men en ansvarig projektledare behövs. Styrelsen 

undersöker möjligheten att ordna detta.  

 

§ 13. Nästa möte  

Nästa möte 18 dec 19.10.  

   

§ 14. Mötet avslutas   

Madelene avslutade mötet.     
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